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Přednáška  

 

Obrana státu  - jak jsme na tom s 

kvalitou výzbroje naší armády? 

 
V roce 2014 je společným tématem našich 

setkávání bezpečnost, a to z různých aspektů, na 

tradiční adventní setkání bylo zařazeno téma týkající se armády. 

 

Jak jsme na tom v současné době s obranou našeho státu a zejména pak s kvalitou výzbroje 

armády? Co dělá armáda pro zajišťování kvality techniky a materiálu pro obranu a 

bezpečnost? Toto byly základní otázky, na které jsme se v kostce dozvěděli odpověď. 

Přednášku vedl společně s kolegou Martin Dvořák, ředitel Úřadu pro obrannou standardizaci, 

katalogizaci a státní ověřování jakosti (Ministerstvo obrany ČR). Dozvěděli jsme se o dané 

problematice jednak z pohledu národního systému, dále pak z pohledu návaznosti na členství 

ČR v NATO. Část byla věnována i ověřování kvality při pořizování speciálního materiálu a 

dále i vojenské certifikaci výrobců. Již v průběhu přednášky zazněly otázky, které se přímo 

netýkaly této problematiky, ale směřovaly i k obecným tématům jako je velikost armády, 

obranyschopnost státu a podobně.  

 

Jak se již stalo na adventních sekáních tradicí, následovalo pak neformální zhodnocení 

uplynulého roku, příprava plánu Klubu manažerek na rok 2015 a „volná zábava“ současně 

rovněž již s tradičním rozdílením přinesených drobných dárků. O atmosféře setkání se můžete 

přesvědčit pohledem na pár snímků z tohoto setkání. 

 


